

PRUDENTIAL BSN

TAKAFUL

**Mampukah dia
berdikari tanpamu
satu hari nanti?**



Salah satu daripada matlamat dalam hidup adalah untuk memastikan mereka yang tersayang dijaga walaupun setelah ketiadaan anda. Anda akan berasa lebih tenang dengan harapan bahawa mereka akan menjalani kehidupan yang lebih baik kerana anda mampu memberikan mereka keselesaan yang terbaik.

Namun kadangkala hidup ini tidak mudah, dan perjalanan anda dalam membina legasi terkandas disebabkan pelbagai tanggungjawab dalam kehidupan. Anda terpaksa mengutamakan hal-hal semasa yang mungkin menghalang simpanan dan pelaburan anda untuk masa hadapan.

PruBSN Warisan direka khas bagi memenuhi keperluan anda untuk meninggalkan warisan buat orang yang tersayang dalam bentuk hibah sekiranya perkara yang tidak diingini menimpa anda. Ianya satu pelan takaful berkaitan pelaburan yang memberikan perlindungan yang tinggi. Dengan PruBSN Warisan, anda dan orang yang anda sayangi dilindungi daripada hidup yang tidak terjamin supaya warisan anda akan terbina dengan teguh.

MANFAAT Legasi Yang Anda Bina



Sara Hidup Keluarga

Dengan jumlah perlindungan minimum sebanyak RM250,000, kesejahteraan orang yang anda sayangi pastinya dilindungi sekiranya perkara yang tidak diduga berlaku.



Hibah

Lindungi masa depan mereka yang tersayang dengan menamakan mereka sebagai penama. Mereka akan menerima jumlah perlindungan tanpa prosedur pusaka yang rumit. Dengan warisan yang ditinggalkan, hutang anda juga boleh diselesaikan untuk meringankan beban yang mereka tanggung.



Had Tanpa Pemeriksaan Perubatan Yang Tinggi

Dapatkan perlindungan setinggi RM1,500,000 dan nikmati proses aplikasi mudah tanpa pemeriksaan kesihatan*.

**Bergantung kepada umur dan tahap kesihatan orang yang dilindungi.*

CIRI-CIRI PRODUK Perlindungan Yang Penting

Manfaat-manfaat ini dicipta untuk memberi perlindungan kepada anda dan keluarga dengan jumlah perlindungan yang tinggi berdasarkan sumbangan yang berpatutan.

Manfaat Kematian	Jika berlaku kehilangan nyawa, kami akan membayar mana-mana yang lebih tinggi: <ul style="list-style-type: none"> • Jumlah Perlindungan Asas semasa; atau • Nilai unit-unit di dalam Akaun Unit Perlindungan (PUA) & Akaun Unit Pelaburan (IUA)
Manfaat Hilang Upaya Kekal dan Menyeluruh (TPD)	Jika berlaku TPD sebelum umur 70 tahun, kami akan membayar mana-mana yang lebih tinggi: <ul style="list-style-type: none"> • Jumlah Perlindungan Asas semasa; atau • Nilai unit-unit di dalam PUA & IUA <p><i>Nota: Tertakluk kepada jumlah maksimum RM4 juta bagi setiap orang yang dilindungi.</i></p>
Tempoh Manfaat Fleksibel	Pilih untuk dilindungi sehingga umur 70 atau 80 tahun. Tertakluk kepada tempoh manfaat sekurang-kurangnya 10 tahun.
Tempoh Sumbangan Fleksibel	Anda mempunyai fleksibiliti untuk memilih tempoh sumbangan anda: <ul style="list-style-type: none"> • 5 tahun • 10 tahun • 20 tahun • Tempoh perlindungan penuh
Umur Kemasukan	19 hingga 70 tahun (umur pada tarikh lahir akan datang) Untuk umur tamat tempoh pada 70 tahun, umur kemasukan maksimum adalah 60 tahun pada tarikh lahir akan datang.
Jumlah Perlindungan	Jumlah minimum sebanyak RM250,000 dan ke atas.
Sumbangan	Sumbangan bulanan minimum adalah RM100. Sumbangan bergantung kepada pilihan jumlah perlindungan asas, tempoh sumbangan dan kekerapan sumbangan (bulanan, suku tahunan, setengah tahunan atau tahunan) anda. Kadar sumbangan akan berbeza mengikut umur, jantina, status merokok, kelas pekerjaan, umur tamat tempoh dan keadaan kesihatan.

Peruntukan Sumbangan

Sumbangan anda (selepas ditolak caj-caj Wakalah) akan dilaburkan di dalam dana berkaitan pelaburan yang patuh Syariah mengikut pilihan anda. Kadar peruntukan sumbangan anda bergantung kepada Tempoh Sumbangan yang dipilih. Sila rujuk kepada Ilustrasi Pelan untuk maklumat lanjut. Bergantung kepada Tempoh Sumbangan yang anda pilih, sebahagian daripada sumbangan anda mungkin akan dimasukkan di dalam IUA yang mempunyai kadar peruntukan yang lebih tinggi, sebanyak 95%.

Pilih daripada 3 jenis dana pelaburan untuk sumbangan anda mengikut toleransi risiko anda:

- Takafulink Dana Ekuiti
- Takafulink Dana Bon
- Takafulink Dana Urus

Untuk maklumat lanjut mengenai profil dana dan prestasi masa lalu, anda boleh merujuk laman web kami di www.prubsn.com.my

MANFAAT TAMBAHAN

Perlindungan Mengikut Keperluan Anda

Sesuaikan perlindungan dengan keperluan gaya hidup anda dengan rider tambahan PruBSN Warisan.

Crisis Protector	Rider ini membayar satu jumlah sekaligus apabila disahkan menghidap penyakit kritikal. Jumlah perlindungan asas anda tidak akan terjejas dengan pembayaran manfaat ini.
Accidental Protector	Apabila berlaku kehilangan nyawa atau TPD akibat kemalangan sebelum umur 70 tahun, satu jumlah sekaligus akan dibayar.
Contributor	Contributor membayar manfaat yang bersamaan dengan sumbangan berkala sijil apabila orang yang dilindungi disahkan menghidap penyakit kritikal. Manfaat ini tidak termasuk sumbangan untuk Crisis Protector dan Contributor.

CAJ-CAJ DAN POTONGAN

Caj Wakalah Pendahuluan

Caj ini membenarkan kami untuk membayar komisen dan perbelanjaan berkaitan pengagihan serta perbelanjaan pengurusan. Peratusan yang ditunjukkan di bawah adalah berdasarkan tempoh sumbangan 20 tahun dan ke atas. Bagi tempoh kurang daripada 20 tahun, sila rujuk Ilustrasi Pelan.

Akaun	Tahun Sijil						
	1	2	3	4	5	6	>7
PUA	60%	50%	30%	25%	10%	10%	0%
IUA	5%	5%	5%	5%	5%	5%	5%

Caj Perkhidmatan Wakalah

Caj Perkhidmatan Wakalah dikenakan setiap bulan selagi sijil masih sah. Berikut adalah caj perkhidmatan wakalah untuk semua cara pembayaran:

Cara Pembayaran Sumbangan	Semua Kekerapan Pembayaran
Cek	RM6 bulanan
Lain-lain	RM5 bulanan

Caj Wakalah Pengurusan Aset

Caj ini dikenakan pada dasar harian setiap tahun daripada nilai akaun pelaburan anda untuk perbelanjaan pengurusan pelaburan anda.

Takafulink Dana Bon	0.5% setahun
Takafulink Dana Ekuiti	1.5% setahun
Takafulink Dana Urus	1.3% setahun

Tabarru'

Tabarru' ditolak setiap bulan daripada nilai unit anda untuk membayar perlindungan takaful anda. Tabarru' untuk perlindungan takaful berbeza mengikut umur pada hari lahir akan datang, jantina, status merokok, kelas pekerjaan, pengkadaran perubatan dan jumlah risiko. Tabarru' akan meningkat apabila anda semakin tua.

Tabarru' bermakna derma sebahagian nilai tertentu daripada sumbangan ke dalam Dana Tabarru' bagi tujuan saling membantu di antara peserta mengikut manfaat-manfaat yang dipersetujui di bawah pelan tersebut.

Nota: Jumlah risiko adalah di mana jumlah perlindungan asas melebihi baki PUA dan IUA. Jika tiada lebih daripada jumlah perlindungan dan baki PUA dan IUA, jumlah risiko adalah sifar. Maka, tiada potongan Tabarru'dikenakan.

Caj Penambahan

Kami mengenakan caj 5% untuk setiap penambahan sumbangan tunggal. Di samping itu, untuk setiap penambahan yang kurang daripada RM5,000, caj tambahan sebanyak RM25 akan dikenakan.

Caj Menukar Ganti Dana

Kami menyediakan empat tukar ganti percuma setiap tahun. Untuk sebarang tukar ganti lanjutan dalam tempoh tahun tersebut, caj tukar ganti ditetapkan pada 1% daripada amaun yang ditukar ganti (tertakluk kepada jumlah maksimum sebanyak RM50).

NOTA-NOTA PENTING

1. Ini adalah produk takaful yang terikat pada prestasi aset-aset pendasar, dan ia bukan suatu produk pelaburan tulen seperti unit amanah.
2. Risalah ini tidak mengikat sebarang kontrak di antara anda dan Prudential BSN Takaful Berhad (PruBSN). Untuk maklumat lanjut mengenai pelan ini dan rider pilihan, sila rujuk kepada Ilustrasi Pelan, Lampiran Keterangan Produk dan Profil Dana sebelum menyertai pelan ini.
3. Pulangan daripada PUA dan IUA (jika berkenaan) anda, sekiranya ada, akan berdasarkan kepada prestasi sebenar dana-dana dan ia tidak dijamin.
4. Risiko pelaburan dana anda akan ditanggung sepenuhnya oleh anda dan manfaatnya mungkin kurang daripada jumlah sumbangan yang dibayar.
5. Jika anda berhenti membayar atau tidak membayar sumbangan, perlindungan anda mungkin ditamatkan sebelum waktunya.
6. Kadar sumbangan dan Tabarru' dan caj-caj lain adalah tidak dijamin. PruBSN berhak menilai semula kadar sumbangan, kadar Tabarru' dan/atau caj-caj lain dengan memberi notis bertulis 90 hari. Sekiranya terdapat peningkatan dalam kadar dan caj-caj lain Tabarru' selepas tempoh sumbangan, anda mungkin dikehendaki membayar sumbangan tambahan selepas tempoh sumbangan.
7. Contributor akan membantu dalam pembayaran jumlah sumbangan selepas disahkan menghidap penyakit kritikal dalam tempoh bayaran sumbangan dan jumlah manfaat adalah seperti yang dinyatakan dalam sijil takaful. Sekiranya sumbangan atau caj semakan menjejaskan jumlah sumbangan pada masa akan datang, anda dikehendaki membayar tambahan sumbangan penambahan bagi memastikan nilai PUA dan IUA mampan sepanjang tempoh sijil.
8. Untuk PruBSN Warisan, anda berhak menerima pelepasan cukai berkaitan sumbangan anda sehingga RM6,000. Sebarang pelepasan cukai adalah tertakluk kepada terma-terma dan syarat-syarat Lembaga Hasil Dalam Negeri (LHDN).
9. PruBSN Warisan adalah berasaskan model Wakalah Bil Ajr iaitu satu persetujuan untuk PruBSN menguruskan pelan takaful anda sebagai pulangan untuk caj-caj yang tersenarai di atas. Sumbangan anda akan dimasukkan ke dalam PUA dan IUA (jika berkenaan) selepas ditolak caj wakalah pendahuluan. Perlindungan takaful (bersamaan dengan jumlah risiko) diperoleh daripada Dana Tabarru'.
10. PruBSN Warisan tidak menyediakan manfaat daripada Dana Tabarru' pada penamatan, tamat tempoh atau kematangan sijil.
11. Anda berhak menerima sebarang agihan lebih daripada Dana Tabarru' termasuk keuntungan (jika ada). Bersama para peserta yang lain, anda berhak menerima 50% daripada lebih dan PruBSN akan menerima baki selebihnya 50% sebagai insentif menguruskan Dana Tabarru'. Bahagian agihan lebih anda akan dimasukkan semula ke dalam PUA anda. Amaun agihan lebih sebenar akan ditetapkan setiap tahun dan tertakluk kepada persetujuan Jawatankuasa Syariah dan Lembaga Pengarah PruBSN.
12. Hibah adalah pemberian hadiah dan merujuk kepada pemindahan hak milik daripada seorang penderma (wahib) kepada penerima (mawhub lahu) tanpa sebarang balasan. Menurut Jadual 10 Akta Perkhidmatan Kewangan Islam 2013, anda boleh menamakan individu untuk menerima manfaat-manfaat takaful sama ada sebagai wasi atau benefisiari di bawah hibah bersyarat.

Nota: Maklumat lanjut untuk perlindungan dan manfaat-manfaat rider pilihan boleh didapati dalam Lampiran Keterangan Produk yang harus dibaca dengan teliti sebelum anda membuat keputusan untuk menyertai pelan ini.

PENGECUALIAN

PruBSN Warisan tidak melindungi sebarang situasi yang berikut:

1. Kematian akibat membunuh diri dalam tempoh setahun daripada tarikh sijil.
2. TPD yang berlaku secara langsung atau tidak langsung disebabkan percubaan bunuh diri atau mencederakan diri sendiri dalam keadaan waras atau tidak waras.
3. TPD yang berlaku secara langsung atau tidak langsung disebabkan penglibatan di dalam penerbangan udara (termasuk payung terjun dan penerjunan udara) selain daripada sebagai anak kapal atau penumpang berbayar di dalam pesawat komersial berlesen yang beroperasi pada laluan biasa yang telah ditetapkan.
4. TPD atau penyakit kritikal yang disebabkan oleh sebarang keadaan sedia ada yang belum didedahkan kepada kami berkaitan status kesihatan Orang yang Dilindungi yang berkenaan. Ini boleh digunakan dalam tempoh dua belas (12) bulan dari tarikh sijil berkuatkuasa. Apa-apa keadaan sedia ada yang tidak didedahkan kepada kami selepas dua belas (12) bulan akan dikendalikan mengikut Jadual 9 Akta Perkhidmatan Kewangan Islam 2013.

Pengecualian dan had-had adalah tidak terhad kepada yang tertera di atas dan anda perlu merujuk dokumen sijil untuk maklumat lanjut.

PRUDENTIAL BSN

TAKAFUL



Can she stand on her own without you one day?

One of life's commitments is to care for your loved ones even when you are not around. Your hope is for them to lead a better life and be able to provide them with the finest comfort.

Yet at times, you stumble and the journey of building your legacy takes a slower turn as life comes with endless responsibilities. You have to attend to current matters that hinder your savings and investments for the future.

PruBSN Warisan is designed to accommodate your need of leaving a legacy behind for your loved ones in the form of hibah (gift) should the unfortunate happen to you. It is an investment-linked takaful plan that provides a high sum covered. With PruBSN Warisan, you and your loved ones are protected against life uncertainties in the long term so your legacy can be well built.

BENEFITS

The Legacy You Build



Family Survival

With a minimum sum covered of RM250,000, ensure that your loved ones are taken care of should the unforeseen happen.



Hibah (Gift)

Secure your loved ones' future by naming them as beneficiaries. Your loved ones can receive the sum covered without going through prolonged inheritance procedures. With the legacy you leave behind, your outstanding debts can be settled on your behalf to ease their burden.



High Non-Medical Limit

Be covered up to RM1,500,000 and enjoy a hassle-free application process without a medical check-up*.

** Depending on the age and health condition of the person covered.*

PRODUCT FEATURES

Protection That Counts

These benefits are designed to protect you and your family with a high sum covered at affordable contribution.

Death Benefit	In the event of death, we will pay the higher of: <ul style="list-style-type: none"> • The current Basic Sum Covered; or • Value of units in the Protection Unit Account (PUA) & Investment Unit Account (IUA)
Total & Permanent Disability (TPD) Benefit	In the event of TPD before the age of 70, we will pay the higher of: <ul style="list-style-type: none"> • The current Basic Sum Covered; or • Value of units in the PUA & IUA <p><i>Note: Subject to a maximum of RM4 million per person covered.</i></p>
Flexible Benefit Term	Choose to be covered up to age 70 or 80. Subject to minimum benefit term of 10 years.
Flexible Contribution Term	Have the flexibility to choose your contribution term: <ul style="list-style-type: none"> • 5 years • 10 years • 20 years • Full coverage term
Entry Age	19 to 70 age next birthday. For expiry age 70, maximum entry age is 60 age next birthday.
Sum Covered	Minimum of RM250,000 and above.
Contribution	Minimum monthly contribution of RM100. The contribution is based on your selection of basic sum covered, contribution term and contribution frequency (monthly, quarterly, semi-annually or annually). Contribution rate will vary according to age, gender, smoking status, occupational class, expiry age and health conditions.

Contribution Allocation

Your contribution (after the deduction of Wakalah charges) will be invested in Shariah-approved investment-linked funds that you choose. Your contribution allocation rate depends on the Contribution Term of your certificate. Please refer to the Plan Illustration for details. Depending on the Contribution Term that you choose, part of your contribution may be placed in IUA which has a higher allocation rate of 95%.

Choose from 3 types of investment funds to place your contribution based on your risk appetite:

- Takafulink Dana Ekuiti
- Takafulink Dana Bon
- Takafulink Dana Urus

For more details on the fund profiles and past performances, you may refer to our website at www.prubsn.com.my

OPTIONAL BENEFITS

Customise Your Protection

Suit your protection and lifestyle needs with PruBSN Warisan's optional riders.

Crisis Protector	This rider pays a lump sum amount upon diagnosis of a critical illness. Your basic sum covered will not be affected by the payment of this benefit.
Accidental Protector	Upon death or TPD due to accidental causes before the age of 70, a lump sum amount will be payable.
Contributor	Contributor pays a benefit that is equivalent to the certificate's regular contribution upon diagnosis of a critical illness. The Contributor's benefit will exclude contribution of Crisis Protector and Contributor.

CHARGES AND DEDUCTIONS

Upfront Wakalah Charges

This charge allows us to pay commission and distribution related expenses as well as management expenses. The percentage shown below is based on the contribution term of 20 years or more. For term less than 20 years, you may refer to the Plan Illustration.

Account	Certificate Year						
	1	2	3	4	5	6	>7
PUA	60%	50%	30%	25%	10%	10%	0%
IUA	5%	5%	5%	5%	5%	5%	5%

Wakalah Service Charges

Wakalah Service Charge is payable monthly for as long as the certificate is in-force. The monthly wakalah service charges for all methods of payments are as follows:

Method of Contribution Payment	All Payment Frequencies
Cheque	RM6 monthly
Others	RM5 monthly

Asset Management Wakalah Charge

This is charged on a daily basis every year from your investment account value for your investment management expenses.

Takafulink Dana Bon	0.5% p.a.
Takafulink Dana Ekuiti	1.5% p.a.
Takafulink Dana Urus	1.3% p.a.

Tabarru'

Tabarru' is deducted monthly from the value of your units to pay for your takaful coverage. The Tabarru' for takaful coverage varies by age next birthday, gender, smoking status, occupation class, medical rating, and sum at risk. The Tabarru' will increase as you grow older.

Tabarru' means a donation of a specified portion from the contribution into the Tabarru' Fund for the purpose of mutual aid and assistance among fellow participants according to the agreed benefits under the plan.

Note: The sum at risk is the amount by which the basic sum covered exceeds your PUA and IUA balance. If there is no excess of sum covered over your PUA and IUA balance, then the sum at risk shall be zero. Hence, no Tabarru' deduction.

Top-up Charge

We charge 5% on every single contribution top-up. On top of that, for each top-up of less than RM5,000, there will be an additional charge of RM25.

Fund Switch Wakalah Charge

We provide four free switches every year. For any subsequent switches within the year, the switch charge is set at 1% of the amount switched (subject to maximum of RM50).

IMPORTANT NOTES

1. This is a takaful product that is tied to the performance of the underlying assets, and is not a pure investment product such as unit trusts.
2. This brochure does not form a contract between you and Prudential BSN Takaful Berhad (PruBSN). For more details on this plan and its optional riders, please refer to the Plan Illustration, Product Disclosure Sheet and Fund Profile before participating in the plan.
3. The returns from your PUA and IUA (if applicable), if any, will be based on the actual performance of the funds and it is not guaranteed.
4. The risk of investment is borne solely by you and the benefits may be less than your total contributions paid.
5. If you cease or miss paying contribution, your coverage might lapse prematurely.
6. The contribution and Tabarru' rates and other charges are not guaranteed. PruBSN reserves the right to revise the contribution, Tabarru' rates and/or other charges by giving 90 days written notice. Should there be an increase in Tabarru' rates and other charges after the contribution term; you may be required to pay additional contributions after the contribution term.
7. Contributor will assist in the payment of total contribution upon diagnosis of a critical illness during the contribution payment term of the certificate and the amount of benefit is as set out in the takaful certificate document. In the event of contribution or charges revision affecting total contribution in the future, you are expected to pay additional top-up contribution(s) so as to ensure the PUA and IUA values are sustainable throughout the certificate term.
8. For PruBSN Warisan, you are entitled to tax relief in respect of your contribution up to RM6,000. Any tax relief is subject to terms and conditions of Inland Revenue Board (IRB).
9. PruBSN Warisan is based on Wakalah Bil Ajr model, which is an arrangement for PruBSN to manage your takaful plan in return for the charges as stated above. Your contribution will be placed in PUA and IUA (if applicable) after deducting an upfront wakalah charge. The takaful protection (equivalent to sum at risk) comes from the Tabarru' Fund.
10. PruBSN Warisan does not provide any benefit amount from the Tabarru' Fund on termination, expiry or maturity of the certificate.
11. You are entitled to receive any distributable surplus from the Tabarru' Fund inclusive of investment profit (if any). Together with other participants, you are entitled to 50% of the surplus and PruBSN will receive the balance of 50% as incentive for managing the Tabarru' Fund. Your portion of the distributable surplus will be placed back into your PUA. The exact amount of distributable surplus will be determined annually and is subject to approval by both the Shariah Committee and the Board of Directors of PruBSN.
12. Hibah is an act of giving and it refers to a transfer of ownership from a donor (wahib) to a recipient (mawhub lahu) without any consideration. By virtue of Schedule 10 of the Islamic Financial Services Act 2013, you may nominate an individual to receive the takaful benefits either as an executor or as a beneficiary under the conditional hibah.

Note: More details of the coverage and benefits of the optional riders can be found in the Product Disclosure Sheet which should be read carefully before you decide to take up the plan.

EXCLUSIONS

PruBSN Warisan does not cover any of the following situations:

1. Death caused by suicide within one year from the date of certificate.
2. TPD which is directly or indirectly caused by attempting suicide or self-inflicted bodily injuries while sane or insane.
3. TPD which is directly or indirectly caused by engaging in aerials flights (including parachuting and skydiving) other than as a crew member of or as a fare-paying passenger on a licensed passenger-carrying commercial aircraft operating on a regular scheduled route.
4. TPD or critical illness caused by any pre-existing condition that were not disclosed to us in relation to the Covered Person's health status. This is applicable within twelve (12) months from the date the certificate becomes effective. Any pre-existing conditions that were not disclosed to us after the twelve (12) months will be handled in accordance with Schedule 9 of the Islamic Financial Services Act 2013.

The exclusion and limitations stated above are not exhaustive and you should refer to the certificate document for further information.

PRUDENTIAL BSN




TAKAFUL

PruBSN Warisan is a Shariah-compliant product.

Prudential BSN Takaful Berhad is a registered Takaful Operator under the Islamic Financial Services Act 2013 and is regulated by Bank Negara Malaysia.

For more information/enquiries, please contact:

PRUDENTIAL BSN TAKAFUL BERHAD (740651-H)
Level 8A, Menara Prudential, No. 10, Jalan Sultan Ismail
50250 Kuala Lumpur

 03 2053 7188  03 2072 6188  customer@prubsn.com.my

 SMS PruBSN and send to 33080

 www.facebook.com.my/prubsn

 www.linkedin.com/company/prudential-bsn-takaful-berhad

MEMBER



Important: You must ensure that you are satisfied that this product will best serve your needs and that the contribution payable under the certificate is an amount you can afford.

All information is correct at the time of print.
Published 1 September 2018

PRUDENTIAL BSN

TAKAFUL




PruBSN Warisan adalah produk yang berasaskan Syariah.

Prudential BSN Takaful Berhad merupakan Pengendali Takaful yang berdaftar di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan Islam 2013 dan di kawalselia oleh Bank Negara Malaysia.

Bagi maklumat/pertanyaan lanjut, sila hubungi:

PRUDENTIAL BSN TAKAFUL BERHAD (740651-H)

Tingkat 8A, Menara Prudential, No. 10, Jalan Sultan Ismail
50250 Kuala Lumpur

 03 2053 7188  03 2072 6188  customer@prubsn.com.my



SMS PruBSN dan hantarkan kepada 33080



www.facebook.com.my/prubsn



www.linkedin.com/company/prudential-bsn-takaful-berhad

AHLI



Penting: Anda seharusnya berpuas hati bahawa produk ini mampu memenuhi keperluan anda dan sumbangan yang dibayar di bawah sijil ini merupakan jumlah yang anda mampu bayar.

Semua maklumat adalah betul semasa percetakan.

Diterbitkan 1 September 2018